
Co je to fúze
Spojení dvou firem neboli fúze
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Co je to fúze? Už jste asi pravděpodobně slyšeli pojem fúze, ale víte, co si pod ním představit?

V této video přednášce se společně s Mgr. Reginou Huntley, LL.M. dozvíte, co přesně tento
pojem znamená. Zjistíte také, co fúzi jako takové předchází a z jakého důvodu si ji vybírají
nejen zahraniční klienti.

Dozvíte se také, proč se společnosti slučují do jedné anebo naopak, jak se velká společnost
může rozdělit na několik menších společností, kde se každá bude zabývat něčím jiným a každá
bude mít svůj manažerský tým, který se o společnost bude starat. Původní společnost může
zaniknout anebo může fungovat jako mateřská společnost, která na vše bude dohlížet.

Mgr. Regina Huntley, LL.M. působí jako advokátka v advokátní kanceláři Rödl & Partner.
Její  specializací  je  především  problematika  korporátního  práva,  fúze,  akvizice  a
restrukturalizace  obchodních  společností.

 


